
Skolebestyrelsesmøde 
Torsdag d. 12. august 2021 kl. 17:00 – 19:45  

Kl. Punkter på dagsorden 

v. 

O/D 

/B 

Bilag / uddybning 

Referat 

17:00 Velkommen til et nyt 

skoleår v. Jacob 

O Velkommen til José som er medarbejderrepræsentant og 

Birthe, som er suppleant for medarbejderrepræsentant 

Jesper, som har opsagt sin stilling pr. 1/9-21. 

17:10 Repræsentant(er) til 

ansættelsesudvalg 

O/B Jespers lærerstilling er opslået med udløb d. 22/8-21. 

Der er ansættelsessamtaler d. 25/8 fra kl. 16.30.  

Vi håber at kunne besætte stillingen allerede d. 1/9, men 

ellers d. 1/10.  

Ved ansættelsessamtalerne skolen deltager Anita, Kurt 

og Birthe. Lone fra skolebestyrelsen vil gerne deltage. 

 

Vi har i øvrigt med kort varsel ansat en lærer Merete 

Tvermose i en begivenhedsbestemt stilling på baggrund 

af, at en lærers mand er alvorligt syg, og at hun derfor 

kan forventes at have svært ved at være stabil i jobbet.  

17:20 Bestyrelsesindhold på 

forældremøder v. Gitte 

D/B 0. årgang: Jacob, Christina 30.08.21 kl. 17-19 

1. årgang. Kasper, Lau 18.08.21 kl. 17-19 

2. årgang: Kenn 07.09.21 kl. 17-19 

3. årgang: Lone (endnu ikke fastsat) 

4. årgang: Jacob 15.09.21 16.30-18 

5. årgang: Jacob 14.09.21 17-18.30 (Jacob kan ikke 

deltage) 

6. årgang: Gitte 01.09.21 17-19 (her deltager som 

regel også en ledelsesrepræsentant fra 

Lundgårdskolen) 

Gitte har lavet en oversigt over de punkter, som har 

været behandlet i Skolebestyrelsen i det forgangne år.  

Der kan med fordel sorteres i punkterne i fht. klassetrin. 

17:40 Spisning   

18:20 Drøftelse af punkter / 

temaer for kommende 

bestyrelsesmøder v. Jacob 

D/B Foreløbige ideer: 

Principper 

Udvidelse af skolen til 3-spors skole – drøftelser på det 

overordnede plan af, hvad vi som skole ønsker os af 

udvidelsen. 

Kompetenceløft ordblindhed – man kunne invitere Ulrik 

(vores ordblindevejleder) til et møde – det kunne evt. være til 

det forældremøde, som er fælles med Gullestrup og 

Lundgårdskolen. 

-trafik-politikken kunne nok med fordel tages frem 

- besøg af Mette fra køkkenet igen i fht. skolemad 

- SFO’en vil gerne fortælle mere uddybende om deres tanker 

og idéer med den måde, de organiserer sig på og arbejder i 

det daglige – gerne incl. rundvisning så de nye områder mv. 

kan blive vist frem. 

- lektier/overgang til Lundgårdskolen. Drøftelserne må gå 

begge veje, hvis man skal nå hinanden, så det vil være et 

punkt som bør tages op på det fælles forældremøde.  
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19:00 Budgetopfølgning budget 

2021 skole / SFO) v. Kurt 

O/B Bilag er udsendt 

Generelt ser skolens økonomi fin ud. Vi havde forventet 

et pænt overskud, som dog nu ser ud til nærmere at være 

et lille underskud, fordi vi har valgt at ansætte en ekstra 

lærer på 6. årgang. I budgettet fremgår et antal poster, 

hvor der er udgifter, som vil blive refunderet, herunder 

corona-udgifter. Det er fortsat inden for det rimelige i så 

stort et budget som vores.   

SFO: 

I SFO’en er der forbrugt mindre end forventet. I SFO’en 

er der altid den faktor, at børnene kan meldes ind og ud 

hen over året, og dette justeres løbende i den såkaldte 

VIP-afregning. Børnetallet er lige nu ret højt, hvilket 

giver en bedre økonomi end forventet. Det er gode tegn, 

at man formår at holde på flere børn. Det giver bl.a. 

mulighed for at ansætte pædagogmedhjælperne på et lidt 

større timetal, hvilket vil gøre at der kan være flere 

voksne, og at også pædagogmedhjælperne kan få 

forberedelsestid og på den måde byde mere kvalificeret 

ind.  

Der vil desuden blive ansat 3 pædagogmedhjælpere 

resten af skoleåret i stedet for de 2, som har sagt op – 

dvs. en opnormering på 1 pædagogmedhjælper. Det 

giver mulighed for at lave en god vikardækning i 

forbindelse med pædagogers kurser og uddannelse samt 

øvrigt fravær.  

19:15 Status på SFO v. MM  - 142 børn i sfo 1 (0.-2.kl.), 73 børn i sfo 2 (3.-4.kl.). 

- Lukas og Oliver har opsagt deres stillinger pr. august 

pga. uddannelse. Der ansættes som nævnt 3 

pædagogmedhjælpere (henholdsvis 0. og 3.-4.kl.) pr. 

1/9. Bianca, der tidligere har været ansat i vikariat på 

1.kl. er vikar på 3.-4.kl resten af august og Nils (ny 

vikar) på 0.kl. 

- d. 1/9-24/10 er Jesper på barsel og Bianca er ansat i 

barselsvikariat på 1.kl. Hans timer i skoledelen 

varetages af José. 

- Troels starter diplomuddannelse som praktikvejleder i 

august, Claus, Anne Lene og Jesper tager kurser 

omkring co-teaching og derudover er flere medarbejdere 

afsted på mindre kurser i løbet af efteråret. 

- Den overordnede opgave i sfo’en pt. er at finde tilbage 

i en dagsstruktur, hvor børnene må være sammen på 

tværs af årgangene. Særligt i august-oktober vil der 

fortsat være en del årgangsopdelte aktiviteter for at 

skabe tryghed og overskuelighed for både børn og 

medarbejdere. 

19:25 Nyt fra:  O - Ikke noget nyt fra formand og næstformand 
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For- og næstformanden 

Personalerep. 

SFO 

Skole 

- Ikke noget nyt fra personalerepræsentant 

- SFO 
 

Skolen: vi har desværre de første dage i skoleåret haft 6 

elever, som er smittede med Corona. Det har medført en 

del hjemsendte elever som nære kontakter til de 

smittede, nok ca. 45 elever. 

Vi har ansat en kvinde Shireen, som er i et IGU-forløb 

(en indvandrergrunduddannelse). Hun skal i forløbet 

have jobtræning, og derfor indgår hun hos os 3 dage om 

ugen og 2 dage på sprogskole. Hun er tilknyttet 1. 

årgang og er startet op.  

Der har været afholdt en kursus-eftermiddag for skolens 

lærere, AKT-medarbejdere og skolepædagoger om co-

teaching. Co-teaching er et fokusområde i det 

kommende skoleår og skal være ét redskab ud af mange 

i arbejdet med at øge elevernes deltagelsesmuligheder i 

undervisningen, lige som det kan understøtte lærernes 

erfaringsudveksling og udnyttelses af vejledere. 

  

19:40 Evt.  

 

 Der blev spurgt til rengøring af madpakke-køleskabene, 

som trænger nu. Kurt følger op i fht. rengøring af 

madpakke-køleskabene, så de bliver en del af 

rengøringen.  

Efterfølgende: Kurt har lavet aftaler med pedellerne om, 

at de sørger for regelmæssig rengøring 

Der var lidt usikkerhed om, hvorvidt elever bør lade sig 

teste, når de er færdigvaccinerede. Skolens ledelse 

undersøger dette: 

Efterfølgende: det er ikke fra Sundhedsmyndighedernes 

side en anbefaling at lade sig teste, når man er 

færdigvaccineret – kun hvis man bliver nær kontakt eller 

har symptomer.  

O/D/B orientering / drøftelse / beslutning 

 

Med venlig hilsen 

Jacob Bech Larsen og Kurt Johannesen 
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Dato: Punkter til dagsorden: Gæster: 

To. 12.08.21 

 kl. 17-19:45 

Bestyrelsesindhold på forældremøder 

Mødekalender 2021-2022 

 

 

Ma. 06.09.21 

Kl. 17-19:45 

Høring budget 2022 (høringsfrist 8. september) 

 

 

To. 11.11.21 

Kl. 18-21  

fælles skolebestyrelsesmøde 3-skole samarbejdet 

på Gullestrup skole 

 

Ti. 07.12.21 

kl. 17-20:00 

1. del opdelt (17-18:30)  

Høring justering af tildelingsmodellen (deadline 15. dec.) 

2. del  (18.30-19:30) fælles med bestyrelsen for Børnehuset 

Stjernen. 

Julefrokost 19.30 

Punkter til fælles bestyrelsesmøde: 

 

  

To. 27.01.22 

kl. 17-19:45 

Budget 2022 (vedtagelse af budgetfordeling)  

Ma. 28.02.22  

Kl. 17-19:45 

Timefordelingsplan 

 

 

On. 30.03.22  

kl. 17-19:45 

  

April 2022 Evt. ansættelser  

Ti. 02.05.22 

kl. 17-19:45 

  

To. 09.06.22 

kl. 17-19:45 

1.del fælles med bestyrelsen for Børnehuset Stjernen 

Bestyrelsesrepræsentation til årgangene og deltagelse i næste 

skoleårs forældremøder 

Årsplan for bestyrelsesarbejdet for skoleåret 2022-2023 

Fælles spisning 

 

 


